

S 10_F

Atsuta Horaiken 热田蓬莱轩

n restaurant offers hitsumabushi, the foremost example of the local specialties known as Nagoya meshi. The charcoal-grilled eel and secret-ingredient sauces make for an exquisite combination! You eat the first helping just as it is, the second with the chopped condiments, and the third with broth poured over it - three different taste sensations to enjoy! *Take-away is available on the B1 floor of the Main Bulding.

名古屋美食的代表之一"鳗鱼三吃"的老牌名店,最为人称道的要数用炭火烤制的鳗鱼和秘制淋汁。一吃 原味,二吃香辛,三吃高汤,鳗鱼三吃,每一吃都是惊喜! ※外带服务在本馆BIF







Pokémon Center NAGOYA

M 5F ©2018 Pokémon. ©1995-2018 Nintendo/Creatures Inc. /GAME FREAK inc. ポケットモンスター・ポケモン・Pokémonは任天堂・クリーチャーズ・ゲームフリークの登録商標です。

Pokémon Center Nagoya Pokemon Center名古屋 (Tax refunds are not available.) (非免税对象)

This is a must-see for Pokémon fans! Here you'll also find exclusive merchandise that's available nowhere else, so be sure to check it out.

喜欢宝可梦(宠物小精灵)的朋友绝对不能错过!超多限定商品,只有这里才能买到哟!快来看看吧!





S 10_F

Misokatsu Yabaton 味增矢場炸猪排

Mention local specialties in Nagoya, and renowned Yabaton never fails to make the list. Misokatsu (pork cutlets with miso sauce) originated in Nagoya, making this a favorite destination for foodies.

说到名古屋的名物,就不得不介绍当地非常有名的矢場味噌 猪排啦。味增猪排源自名古屋,矢場味噌猪排店更是吃货们 前仆后继的美食圣地。



Matsuzaka ya Nagoya ecommended 松坂屋名古屋店 精选 7处

S 1/_B1_F

Н&М н&м

Here's you'll find a full selection of in-style items at reasonable prices for women, men, and kids.

少淑服饰、男士服饰、儿童服饰应有尽有,低价不廉价的潮流新 品都在这里。



M 5_F

Disney Store 迪士尼商店

@Disney

A full range of Disney-themed items! You can also pre-purchase admission tickets for Tokyo Disney

迪士尼周边商品一应俱全,在这里还可以提前购买东京迪士尼 乐园的门票哟!

ヨドバシカメラ www.yodobashi.com

S 4-6_F

Yodobashi Camera 友都八喜

If you're shopping for electrical household appliances in the Sakae area, Yodobashi Camera is the place to come! Occupying three stories - floors 4 through 6 in the South Building - this shop boasts a full line-up of products. It's open till 10:00 pm, so you can even enjoy shopping here after dinner.

在荣商圈买家电,那就得去友都八喜了!南馆4楼至6楼,整整3层全是热门家电,货品种类非常丰富。友 都八喜的营业时间一直到晚上10点,非常适合晚饭后散步购物。





松坂屋美術館

Matsuzakaya Art Museum 松坂屋美术馆

This museum curates exhibits that span a wide array of genres, including pictures, ceramics, animation, figures, and more. The collection includes many Japanese works that are also popular abroad.

举办绘画、工艺、动画、手办 等多种展览会,以及深受海 外游客喜爱的日本特色展。



